
 

 
 

 
 
 

PROTOKOLL FRA ÅRSMØTET I KNUTSHØ VILLREINOMRÅDE 2023   
 
 
Årsmøtet ble holdt ved Oppdal Turisthotell onsdag 29. mars kl. 1930. Det var 24 fremmøtte. Se 
vedlagt liste.  
 
Sakliste: 
 

1. Godkjenning av innkalling og sakliste.  
Valg av møteleder og to til å underskrive årsmøteprotokollen. 
 
Vedtak: 
Narve Hårstad åpnet møtet og ønsket velkommen. Innkalling og sakliste ble godkjent og 
Narve Hårstad valgt til møteleder. Ivar Arne Hagen og Audun Kregnes ble enstemmig valgt til å 
skrive under protokollen. 
 

 
2. Årsmelding 2022 

Årsmelding er vedlagt. Rapporten «Oppsyn og felling 2022» ligger på nettsida 
www.knutshorein.no.  
 
Vedtak:  
Narve Hårstad leste årsmeldinga. Årsmelding for 2022 ble enstemmig godkjent.   

 
3. Regnskap. 

Narve Hårstad redegjorde for regnskap, balanse og revisorberetning for 2022. 
 
Kommentarer: Brit Revisors konklusjon må tas til etterretning og oppfølging i budsjett. 
Endring på posten tilskudd/tiltak ble kommentert og redegjort for. Mange faktorer berører 
disse postene.  
 
Vedtak: 
Regnskap for 2022 ble enstemmig godkjent.  
 

4. Forslag til ny bestandsplan for årene 2023 - 2027 
Villreinutvalget har utarbeidet forslag til ny bestandsplan for Knutshø villreinområde. 
Bestandsplanen er sendt ut til rettighetshaverne på høring med frist 3. februar. Det kom inn 
to høringssvar innen fristen og to i ettertid som er vedlagt årsmøteinnkallingen. Det legges 
også ved ulike alternativ for avskytingsplan med ulikt bestandsmål og irregulær avgang (4% og 
5%). 
 
Narve redegjør for bestandsplanen og innspill til planen. Det er foreslått endret bestandsmål 
til 1300 dyr, men det er også kommet innspill på 1500 dyr og 1000 dyr. Det er også spilt inn at 
det må brukes en høyere andel enn 4 % irregulær avgang ved beregning i avskytingsplan, 
stammeregnskap og kvoteberegning.  



 

 
 

 
Kommentarer fra årsmøtet: 
 

 Jakob Trøan presenterer innspillet fra Tynset Utmarksråd. Mye man ikke vet om 
kalveproduksjon, parasitter osv.  

 
 Bjørn Brendbakken: Krav om slutt på bruk av saltstein. 

 
 Arnt Strand: Nødvendig med mer kunnskap hos beitebrukere om smitte, parasitter og tiltak.  

 
 Britt Kværness: Det er muligheter for å gjøre noe med reduksjon av smitte. Fint at dialog med 

aktørene er et tiltak i bestandsplanen. 
 

 Hva skjer mellom kalving og telling? Her trengs mer kunnskap. 
 

 Ivar Arne Hagen: Vil ikke økt kalveavskyting føre til større jegertetthet?  
 
Børge Røhjell: Mye foregår, og hvor mye skal vi gjøre av tiltak og endring av bestandsmål nå 
før vi vet mer? 
 

Det ble gjennomført avstemning av bestandsmålet. Det var ingen som krevde avstemning etter areal. 
Først ble bestandsmål 1000 vinterdyr stemt over - 1 stemme, deretter 1500 dyr – 13 stemmer, og til 
sist 1300 dyr – 4 stemmer. 
 

Vedtak:  
 
Utkast til bestandsplan justeres med følgende punkt og oversendes villreinnemnda som 
søknad på ny bestandsplan. 
 

 Bestandsmål 1500 vinterdyr (etter avstemning).  
 Avskytingsplan med bruk av 5% irregulær avgang.  
 Ønskede andeler for kategorier i alder og kjønn etter strukturtelling justeres romsligere.  

 
 

  



 

 
 

 
5. Kvote, kvotesammensetning og jakttid for 2023 

Ved utsending av årsmøteinnkalling foreligger ei minimumstelling på 1200 dyr. Forholdene 
var ikke gunstige i hele området. Beregnet vinterstamme er 1340 dyr. Det vil bli gjennomført 
ei ny telling om forholdene blir svært gode i hele området. 
 
Kvote, kvotesammensetning og jakttid ble diskutert med bakgrunn i årsmøtets vedtak i sak 4 
om søknad om ny bestandsplan. 
 
Vedtak: 
Det ble enstemmig bestemt å søke villreinnemnda om kvote på 375 dyr med 
kvotesammensetningen 60% kalv, 20% simle/ungdyr og 20 % fritt dyr og jakttid 20.08 - 15.08 i 
2023.    

 
6. Kontingent og budsjett 2023 

Kontingent var avhengig av hvordan bestandsplanen ble godkjent i sak 4.  
 
Oppsett på kontingent og budsjett ble endret i årsmøtet ut fra kvote på 375 dyr med 60% kalv 
og 40% voksne. Kontingent ble da endret til kr. 300,- pr tildelt kalv og kr. 600,- pr. tildelt 
voksen for å få et balansert budsjett. 
 
Vedtak: 
Kontingent og budsjett ble enstemmig godkjent med de endringer som ble gjort under 
årsmøtet. Kontingent for 2023 er kr. 300 pr. tildelt kalv og kr. 600,- pr tildelt voksen.  
 

 
7. Valg og fastsetting av godtgjørelser. 

Medlem av valgkomitéen Magne Rønning redegjør for komitéens innstilling. 
 

Valgkomiteens innstilling: 

Oversikt over tillitsvalgte i Knutshø:  
Utvalgsmedlemmer Verv Valgt for perioden Valgkomiteens 

innstilling 
Narve Hårstad Leder 2022/2023 2021-2024 Leder 2023/2024  
Marius Knudsen  2021-2024  
Arnt Strand  2022-2025  
Jørgen Strømhaug  2022-2025  
Børge Røhjell Nestleder 2022/2023 2020-2023 Nestleder 2023/2024 

periode 2023-2024 
    
Varamedlemmer Vara for Valgt for perioden  
Nils Petter Hårstad Narve Hårstad 2021-2024  
Runar Rueslåtten Marius Knudsen 2021-2024  
Marit Mjøen Arnt Strand 2022-2025  
Hallgeir Odden Jørgen Strømhaug 2022-2025  
Egil Eide Børge Røhjell 2020-2023 2023-2024 
    
Valgkomite Vara Valgt for perioden  



 

 
 

Bård Kjønsberg Roger Voll 2020–2023  
Solvor Forbregd Tone Bjørgen 2021-2024  
Magne Rønning Stein Grue 2022-2025  
Martin Grimsbu Lars Henrik Odden  2023-2026 
    
Andre verv Verv Valgt for perioden  
Erik Flataas Revisor 2022 – 2023 2023-2024 
Halvor Hektoen Revisor 2022 – 2023 2023-2024 
Svein Magne Storaas Vara for Erik Flataas 2022 – 2023 2023-2024 
Trond S. Brendryen Vara for Halvor 

Hektoen 
2022 – 2023 
 

 

Bård Kjønsberg Vara for Halvor 
Hektoen 

 2023-2024 

 

Avvik fra vedtekter og informasjon til årsmøte: 

Børge Røhjell og Egil Eide representerer Folldal Fjellstyre i utvalget. Disse representantene er politisk 
valgt inn i Folldal fjellstyre og sitter da en kommunestyreperiode. Begge to er derfor ferdig med sin 
periode i Folldal fjellstyre til høsten 2023. Valgkomiteen foreslår derfor at disse representantene 
velges for ett år og at det velge nye representanter fra Folldal fjellstyre på årsmøte for Knutshø 
villreinutvalg i 2024. 

Fastsetting av godtgjørelse til tillitsmenn  
Nåværende satser er opplistet nedenfor, i parentes er året satsene sist ble justert oppgitt:  
 
Møtegodtgjørelse styremedlemmer; Kr.1.500,- (Vedtatt 2010) 
Godtgjørelse til revisorer; Kr.1.500,- (Vedtatt 2010)  
Godtgjørelse til leder; Kr.12.000,- (Vedtatt 2017)  
Kjøregodtgjørelse; Statens satser. 
 
Valgkomiteens innstilling:  
Godtgjørelsen til tillitsmenn holdes uendret. 
 
Valgkomiteen 2022/2023. 
Bård Kjønsberg  Solvor Forbregd  Magne Rønning 
sign.   sign.   sign. 

 
 
Vedtak:  
Alle ble enstemmig valgt som foreslått av valgkomiteen. Styre- og kjøregodtgjørelser ble 
enstemmig vedtatt som foreslått av komiteen. 

 
8. Innkomne saker. 

 
Det var innkommet 1 sak til årsmøtebehandling innen fristen, fra styret: 
 
Styret foreslår for årsmøtet at vedtektene endres til «Årsmøtet avholdes innen 15.april. 
Innkalling vedlagt saksliste, årsmelding, regnskap, budsjett og eventuelle sakspapirer sendes 
rettighetshaverne, utvalgsmedlemmene og villreinnemnda senest to uker før årsmøtet».  



 

 
 

 
Vedtektene ligger vedlagt og i forslag til bestandsplan. 
 
Vedtak: 
Bestemmelser i vedtekter for Knutshø villreinområde som omhandler tidspunkt for årsmøte i 
punkt 5 endres til: «Årsmøtet avholdes innen 15.april. Innkalling vedlagt saksliste, årsmelding, 
regnskap, budsjett og eventuelle sakspapirer sendes rettighetshaverne, utvalgsmedlemmene 
og villreinnemnda senest to uker før årsmøtet» 
 
 

 
 
Møtet slutt kl. 2240. 
 
 
Referent: Håvard Rønning 
 
 
 
Ivar Arne Hagen (sign)    Audun Kregnes (sign) 


